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Относно: Състоянието на пешеходните пътеки във Велико Търново. 

Уважаеми господин Панов,

На основание чл. 81, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и 
дейността на Великотърновския общински съвет, моля да отговорите устно 
и писмено на следващата сесия на следното питане, което да бъде 
включено в Дневния ред на заседанието:

Периодично до мен постъпват оплаквания от граждани, че маркировката 
върху пешеходните пътеки във Велико Търново е изтрита, както се вижда 
от снимките, които прилагам. Това създава потенциална опасност за 
пътно-транспортни инциденти, особено за шофьори, които са от други 
части на страната и не познават спецификата на движението в града.

Въпросът впрочем се поставя всяка година по няколко пъти и това говори 
за системен проблем, касаещ сигурността на пешеходците. Направих 
проверка в местната преса, където темата също присъства регулярно. В 
дописка от месец май 2017 г. в един от областните ежедневници прочетох, 
че започва цялостна подмяна на хоризонталната пътна маркировка в града, 
а на възловите улици и на основните трасета, където е концентриран 
трафика, ще се поставя специална боя от студен пластик, която при 
градски условия издържа до три години без да се напуква от високите и 
ниските температури. Нещо, което очевидно не е така. В тази връзка моля 
да отговорите на следните въпроси:



1. Каква боя се полага върху пешеходните пътеки в община Велико 
Търново?

2. Колко пъти годишно пешеходните пътеки се боядисват?
3. Какви са годишните разходи по поддръжка на пътната сигнализация 

в общината и специално по боядисването на пешеходните пътеки?
4. Ако не греша от 2018 г. това е отговорност на Общинското 

предприятие „Организация на движението, паркинги и гаражи“. В 
сравнителен план какви са разликите в цената и качеството на тази 
дейност сега и от преди цитирания период?
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